

Members present: Messrs. Clermont, Fairweather, Forget, Kaplan, Latulippe, Noël, MacKay, McCleave, Ritchie, Trudel, Whicher (11).

Appearing: The Honourable Gérard Pelletier, Secretary of State.

Witness: From the Secretary of State: Mr. F. Yalden, Assistant Under-Secretary of State.

The Committee resumed consideration of Bill C-8, An Act to authorize the making of certain fiscal payments to provinces, to authorize the entry into tax collection agreements with provinces, and to amend the Established Programs (Interim Arrangements) Act. (Federal-Provincial Fiscal Arrangements Act, 1972.)

The Chairman introduced the Honourable Gérard Pelletier, Secretary of State, who made no opening statement and was questioned on Part VI of the Bill, dealing with Post-Secondary Education Adjustment Payments.

At 9:18 o'clock p.m., the questioning of witnesses being completed, the Committee adjourned to the call of the Chair.

Députés présents: MM. Clermont, Fairweather, Forget, Kaplan, Latulippe, Noël, MacKay, McCleave, Ritchie, Trudel, Whicher—(11).

Comparaît: L'honorable Gérard Pelletier, secrétaire d'État.

Témoin: Du Secrétariat d'État: M. F. Yalden, sous-secrétaire d'État adjoint.

Le Comité poursuit l'étude du Bill C-8, Loi permettant de faire certains paiements fiscaux aux provinces, autorisant la conclusion d'accords de perception fiscale avec les provinces et modifiant la Loi sur les programmes établis (Arrangements provisoires). (Loi de 1972 sur les arrangements fiscaux entre le gouvernement fédéral et les provinces.)

Le président présente le Secrétaire d'État, l'honorable Gérard Pelletier, qui ne fait pas de déclaration préliminaire et qui est interrogé sur la partie VI du projet de loi concernant les paiements de rajustement pour l'enseignement post-secondaire.

A 9 h 18 du soir, à la fin de l'interrogatoire des témoins, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité  
Robert Normand  
Clerk of the Committee